
Persoada a Sra Reboredo Surís no Salón de Plenos e acreditada a súa personalidade. 

Comprobado que ten formuladas as declaracións ás que se refire o artigo 75.5 da Lei 7/l985, do 2 
de abril, Reguladora das Bases de Réxime Local, segundo a redacción dada ó mesmo pola Lei 9/1991, do 
22 de marzo, pola interesada de acordo coa fónnula prevista polo Real Decreto 707/79, de 5 de abril, en 
concordancia co artigo 108.6 da Lei Orgánica do Réxime Electoral Xeral, procede a dar lectura ó seguinte 
texto: "Prometo pola miña conciencia e honor cumprir fielmente as obrigas do cargo de concelleira do 
Concello de Redondela, con Iealtade a El Rei e gardar e facer gardar a Constitución como nonna 
fundamental do Estado. 

Na súa consecuencia, DONA. MARIA ALBINA REBOREDO SURIS, ante o Concello Pleno, 
toma posesión do cargo de Concelleira polo Grupo Político do PSdeG-PSOE, pasando de seguido a ocupar 
o seu escano entre os membros da Corporación.- 

3.- DESIGNACIÓN MEMBROS DO PATRONATO DO CONSERVATORIO MUNICIPAL DE REDONDELA.- 

Pola Presidencia deixase o presente asunto da Orde do Día, SOBRE A MESA, dado que a 
elección de representante dos alumnos, non se efectuou correctamente.- 

E, non habendo máis asuntos que tratar, pola Presidencia dase por rematada a presente sesión, 
sendo as nove horas e cinco minutos da data fixada no encabezamento, en proba de todo o que, se extende 
a presente acta, que se inscribiu no Libro dende o folio núm. 115 do Papel Timbrado da Comunidade 
Autónoma de Galicia, Serie A n" 1177975 ata a volta do folio núm. 115, Serie A n° 1177975, de todo o 
que, como Secretaria, DOU FE.- 

A SECRETARIA XERAL 

XAIME REI BARREIRO ANA BEGOÑA MERINO GIL 

SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA _POLO PLENO DO CONCELLO O DÍA 
29 - XUNO - 2006 

ORDE DO DIA 

APROBACIÓN DA ACTA DA SESIÓN ANTERIOR. 
DAR CONTA DE EXPEDIENTE ADMINISTRATIVO DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO. 
DESIGNACIÓN DE MEMBROS DO PATRONATO DO CONSERVATORIO MUNICIPAL DE REDONDELA. 

ZOOIÉÏAMENTO XERAL DO CONCELLO DE REDONDELA PARA O EXERCICIO DO ANO 
CORRECCIÓN DE ERRORES NO DOCUMENTO DAS NORMAS SUBSIDIARIAS DE PLANEAMENTO DE AMBITO MUNICIPAL DE REDONDELA.



DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA E CONCELLEIROS DELEGADOS. 

MOCIÓNS. 

6.2.1.- ADHESIÓN Á PROPOSTA DO "FONDO GALEGO DE COOPERACIÓN E 
SOLIDARIEDADE, ORIENTADA A CONTRIBUIR Ó DESENVOLVEMENTO DOS PAISES 
DO TERCEIRO MUNDO E Ó CUMPRIMENTO DOS OBXECTIVOS DO MILENIO 
APROBADOS NA ASAMBLEA XERAL DE NACIÓNS UNIDAS NO ANO 2000. 

6.3.- ROGOS E PREGUNTAS. 
Na Casa do Concello de Redondela, sendo as vinte trinta horasdo día vintenove de xuño de dous 

mil seis, baixo a Presidencia do Sr. Alcalde, D. XAIME REI BARREIRO e a asistencia dos/as Sres./as 
Concelleiros/as: D. EDUARDO JOSÉ REGUERA OCAMPO, D. EMILIO GONZÁLEZ IGLESIAS, D’. 
LAURA LAGO ALLER, D“. MÓNICA CARREIRA COUÑAGO, D‘. CARMEN RODRÍGUEZ CUNHA, 
D. CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, D’. FRANCISCA 
CANAL GÓMEZ, D. JUAN TIZÓN CABALEIRO, D. FERMÍN ALFAYA PAZ, D. ANTÓN DÍAZ 
MOURELLE, D‘. M’ DEL CARMEN AMOEDO DASILVA, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. XOSÉ 
CARLOS PAZOS DOCAMPO, D‘. CECILIA PÉREZ ORXE, D‘. PURIFICACIÓN SERRANO 
CAVIEDES, D. ALEJANDRO BASTOS FERNÁNDEZ, D’. HERMINDA QUELLE FERNÁNDEZ, e D. 
MANUEL PÉREZ PARDO, tamén asistiu o Sr. Interventor Xeral do Concello D. MODESTO SOLLA 
SANZ, actuando como Secretaria a Secretaria da Corporación DONA. ANA BEGOÑA MERINO GIL, 
constitúese o Pleno do Concello, en sesión ordinaria, conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do 
Día. 

Non asiste, excusando a súa ausencia, o concelleiro D. RODOLFO PATO GARCIA. 

INCIDENCIAS.- 

A concelleira Sra. Amoedo Dasilva, incorporouse á sesión ao iniciarse o tratamento do punto 
terceiro dos da Orde do Dia.- 

Con carácter previo no tratamento dos asuntos incluídos na Orde do Día, a Corporación garda un 
minuto de silencio en lembranza das victimas da violencia de xénero.- 

A Presidencia declara aberta a sesión, en primeira convocatoria, procedéndose a trata-los puntos 
da Orde do Día.- 

1.- APROBACIÓN DA ACTA DA SESIÓN ANTERIOR.- 
Non se fonnulan observacións, e o Pleno do Concello, en votación ordinaria e por unanimidade 

dos/as seus membros presentes, sendo vinte votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 do BNG, 2 de 
RA e l de EU-IU), acorda prestar aprobación ó acta da sesión celebrada con carácter extraordinario o día 
23 de xuño de 2006.- 

' 
2.- DAR CONTA DE EXPEDIENTE ADMINISTRATIVO DE MODIFICACIÓN DE 

CREDITO.- 

Dada conta do seguinte expediente de modificación de crédito:



- 9/06, aprobado por Decreto da Alcaldía de data 14.06.06, mediante xeración de crédito, por 
importe de 6.960,00 euros.- 

Non se formulan observacións, e o Pleno do Concello, dase por enterado do expediente 
administrativo de modificación de crédito anterionnente relacionado.- 

3.- DESIGNACIÓN DE MEMBROS D0 PATRONATO DO CONSÁERVATORIO MUNICIPAL DE REDONDELA.- 
ANTECEDENTES.- 

Proposta do Presidente do Patronato do Conservatorio Municipal de Redondela, de data 26 de 
xuño de 2006, que transcrita dí: 

"No artigo 7 e 8 dos Estatutos do Patronato do Conservatorio Municipal de Redondela, establécese 
a constitución así como a designación dos membros do Patronato. 

Vistas as comunicacións das persoas elexidas como representantes de Asociacións de Pais, 
representantes do profesorado e de alumnos (a que queda pendente por irregularidades producidas na 
elección de representante), esta Presidencia ven en propoñer ó Concello Pleno, a adopción do acordo 
seguinte: 

Designar membros do Patronato do Conservatorio Municipal de Redondela, a: 

D. JOSÉ MARCIAL PÉREZ ABREU, en representación da Asociación de Pais. 
DONA. ELISA ARIAS TRIGO, representante do Profesorado do Conservatorio." 

VOTACIÓN E ACORDO.- 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno acorda por unanimidade dos seus membros 

presentes, sendo vinte votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 do BNG, 2 de RA e l de EU-IU), aprobar a Proposta do Presidente do Patronato do Conservatorio Municipal de Redondela, nos antecedentes 
transcrita.- 

4.- ORZAMENTO XERAL DO CONCELLO DE REDONDELA PARA O EXERCICIO DO ANO 2006.- 
ANTECEDENTES.- 

Dictame da Comisión Informativa de Economía, Facenda e Patrimonio de data 26 de xuño de 2006, que transcrito dí: 

"Visto o expediente administrativo correspondente ao orzamento xeral do Concello de Redondela para o ano 2006. 
Votación e dictame: 

A Comisión infomativa de economía, facenda e patrimonio, co voto favorable dos/as Sres/as Concelleiros/as do Grupo .Municipal do PsdeG-PSOE (l), do BNG (2) e do Grupo Mixto (l), e a abstención do Grupo Municipal do PP (2), e do Grupo Municipal RA (l) emite o dictame seguinte:



Serie A N.° 1177977 

Resolver (ao abeiro do disposto no artigo 217.2 do Real Decreto Lexíslativo 2/2004, do 5 de 
marzo, polo que se aproba o texto refundido da Lei reguladora das facendas locais) tódolos reparos 
formulados polo Interventor Xeral no Concello de Redondela nun infonne do dla 26.06.06, referencia T 
78/06. 

Segundo.- 

Aprobar provisoriamente o orzamento xeral do Concello de Redondela para o exercicio do ano 
2006, cos seguintes resumos por capítulos dos ¡Ies orzamentos intregrados no xeral: 

Orzamento do Concello. 

Ingresos .......................... .. l7.778.683,87 euros 

Gastos ............................. .. 17.636.331,24 euros 

Tendo en conta o importe do remanente de tesouraría negativo (-142.352,63 euros) da liquidación 
do orzamento do Concello de Redondela do ano 2005, o orzamento do citado Concello para o ano 2006 ten 
un superávit de 142.352,63 euros, en aplicación do estabelecido no artigo l93.3 do Real Decreto 
Lexíslativo 2/2004 do 5 de marzo, polo que se aproba o texto refundido da Lei reguladora das facendas 
locais. 

Organismos autónomos administrativos: 

(‘entro deportivo municipal. 

IPgTESOS .............................. .. 97.584,75 

(vastos ................................. .. 97.584,75 

( onservatorio de música. 

Ingresos .............................. .. 347.752,75 

(uastos ................................. .. 347.752,75 

Orzamento consolidado. 

Ingresos ............................. .. l7.889.79l,40 

( astos ................................ .. 17.747.438,77 

al) Orzamento do Concello. 

Ingresos 

C 3P Denominación 
Euros 

¡Impostos directos 4.576.462,46 
Zlmpostos indirectos l 000.000,00



3Taxas e outros ingresos 
4Transferencias correntes 
Slngresos patrimoniais 
6Enaxenación investimentos 
7Transferencias de capital 
8Activos financieiros 
9Pasivos financieiros 
Total ingresos 

Gastos 

¡Gastos de persoal 
2Gastos en bens correntes e servizos 
3 Gastos financieiros 
4Transferencias correntes 
ólnvestimentos reais 
7Transferencias de capital 
8Activos financieiros 
9Pasivos financieiros 

Total gastos 

2.076.198,28 
6.341.074,87 
241.340,32 

1.920.000,00 
61 1.575,68 
12.020,24 

1.000.012,02 
17.778.683,87 

4.567.872,82 
5.773.853,58 

286.201,20 
878.624,13 

4.437.703,38 
468.714,07 
12.020,24 

1.211.341,82 

17.636.331,24 

b) Orzamento do organismo autónomo administrativo “Centro deportivo municipal”. 
Estado de ingresos 

Euros 
3.- Taxas e outros ingresos ........................................ .. 1.863,14 
4.- Transferencias correntes ....................................... .. 95.144,64 
5.- Ingresos patrimoniais ............................................ .. 576,97 

Total ingresos 97.584,75 

Estado de gastos 

l.- Gastos de persoal ................................................... .. 50.324,10 
2.- Gastos de bens correntes e servizos ....................... .. 44.021,59 
3.- Investimentos reais ................................................ .. 2.239,06 

Total gastos 97.584,75 

c) Orzamento do organismo autónomo administrativo “Conservatorio de música”. 
Estado de ingresos 

Euros 
3.- Taxas e outros ingresos 

63.792,00 4.- Transferencias correntes 
283.960,75



~~ 

Estado de gastos 

l.- Gastos de persoal 

2.- Gastos en bens correntes e de servizos 

4.- Transferencias correntes 

6.- lnvestímentos 

Total gasto 

Ingresos 

Cap. llmpostos directos 
Cap. Zlmpostos indirectos 
Cap. 3Taxas e outros ingresos 
Cap. 4Transferencias correntes 
Cap. 5Ingresos patrimoniais 
Cap. 6Enaxenación de investimentos 
Cap. 7Transferencias capital 
Cap. 8Activos financieiros 
Cap. 9Pasivos financieiros 

Gastos 

Cap.lGastos de persoal 
Cap.2Gastos bens correntes e servizos 
Cap.3Gastos financieiros 
Cap.4Transferencias correntes 
Cap.6lnvestimentos reais 
Cap.7Transferencias capital 
Cap.8Activos financieiros 
Cap.9Pasivos financieiros 

Terceiro.- 

interesados indicados no art 
reclamacións ás que se retire 

d) Resumo do orzamento consolidado. 

Total gastos 

Proceder á publicación no Boletín oficial da provincia de Pontevedra de anuncio polo que se 
expoña ao público o expediente e acordo adoptado, facendo constar que por prazo de quince días hábiles os

~ 
~~ 
~~~ 

( Sinatura te ) 

| 'Ií Serie A N.° 1177978 
347.752,75 

3 l 7.895,61 

22.696,63 

300,51 

6.860,00 

s 347.752,75 

~~~~~~~ 

4.576.462,46 
1.000.000,00 
2.141.853,42 
6.385.950,29 
24 l .9 l 7,29 

1.920.000,00 
61 l .575,68 

12.020,24 
1.000.012,02

~~~~~~ 

Total ingresos 1 7.889.791,40 

4.936.092,53 
5.840.571,80 

286.201,20 
544.694,67 

4.447.802,44 
468.714,07 
12.020,24 

1.211.341,82

~~~ 

17.747.438,77 

igo 22.1 do R.D. 500/90, do 20 de abril, poderán examinalo e formular as 
o apartado 2 do artigo citado.



Cuarto.- 

O orzamento xeral considerarase definitivamente aprobado se durante o período de exposición ao 
público non se presentaran reclamacións, entrando en vigor previa msercrón no Boletín oficial da 
provincia de Pontevedra dun resume por capítulos de cada un dos presupostos que o integran. 

Quinto.- 

Do orzamento definitivamente aprobado remitirase copia aos órganos competentes do Estado e da 
Xunta de Galician" 

INTERVENCIÓNS.- 

O señor Pérez Pardo valora positivamente o orzamento por canto recolle as propostas de actuación do 
seu grupo para o exercicio de 2006. 

O señor Bastos Fernández lembra un refrán que dí que se lle botas de comer ao lobo, está calado e a 
este respecto refírese aos representantes do BNG e de Esquerda Unida. Dl que os presupostos tiñan que 
estar xa en marcha dende hai meses e lle parece que foron incrementados cara ás eleccións do próximo 
ano. Manifesta a sua opinión de que chegan tarde e de que hai moitas cousas, como a sinalización que, reclamada por moitos vecinos, tiña que estar xa feita dende hai moito tempo. Lle parece escasa a partida que se vai a adicar ao alumeado nas parroquias, tamén a relativa a fontes e lavadeiro, sumidoiros. . .etc Non 
está de acordo con que se destinen 76.000 euros a Radio Redondela e pregunta se, efectivamente, ésta 
existe, por canto non coñece a nadie que a oiga e somentes emiten algunha entrevista de cando en vez con membros do goberno; incluso estaría disposto a votar a favor do orzamento se se quita a partida correspondente á radio. 

~~ ~~ 
~~ 
~~ 

O señor Pazos Docampo expón que pola sua banda comparten o orzamento e valoran o esforzo inversor importante sen que aumente o endebedamento para realizar en moitos casos infraestructuras reclamadas polo grupo de Redondeláns Adiante. Dí que unha das cousas que non comparte é o pagamento de pagas extras ao persoal directivo do Conservatorio e que a radio municipal ten un órgano de control no que están presentes tódolos grupos políticos ainda que o representante de Redondeláns Adiante nunca asistiu. Dí que os profesionais que traballan na radio teñen o seu propio criterio, xa que nunca se lles deron instruccións sobre a quen tiñan que entrevistar e pensa que fan un traballo positivo cos escasos medios cos que contan. Dende logo, non están dispostos a pechar un medio de comunicación municipal. 

~~ ~ 
~~~ A señora Canal Gómez felicita ao Alcalde por contar co apoio do BNG para a aprobación do orzamento, non como o ano pasado. Anuncia que o seu grupo vai a votar en contra por varios motivos, algúns deles graves. Por un banda, considera que ven moi tarde, por outra incumpre a lei de estabilidade presupostaria coas modificacións de crédito e é un presuposto electoralista no que non teñen en conta cómo van a quedar as arcas municipais. Pon de relieve que hai moitas débedas pendentes de recoñecemento e que se pretende facer nun ano o que non se fixo nos tres anos anteriores. Non considera de recibo que para financia-la precampaña se pida un crédito de un millón de euros que non se dabe a qué obras se va a adicar. Tamén estima moi negativo que ainda non se saiba cando vai a aprobarse o Plan Xeral de Ordenación Municipal. 

~~ ~ ~~ ~ 
~~ 
~~ 
~~ 
~~~ 

O señor González Iglesias di que, entre outras cousas, non entende cómo o señor Bastos pode por en cuestión un orzamento de 18 millóns de euros, polo tema dunha radio que supón 76.000 euros. Expón os motivos polos que se tardou en traer ao pleno o orzamento, referíndose a un alleamento do solo que tamén se retrasou ao quedar deserta a primeira licitación e aos problemas que incidiron no PXOM por circunstancias que inicialmente non estaban previstas. Nega que sexa un orzamento electoralista, por canto segue a mesma liña dos últimos sete anos e suliña que o que máis prima é o saneamento. Dí que o que dí a señora Canal sobre a precampaña é precisamente o que o PP fai nos municipios nos que goberna pero eles isto non o fan dado que os números están ahí e somentes suben un pouco con respecto ao pasado ano e, que non se incumpre a lei de estabilidade presupostaria coas modificacións de crédito. Tamén dí que tiveron que incorporar algunhas partidas como consecuencia do incumprimento de convenios que no seu intre foran asinados coa anterior Xunta de Galicia, como por exemplo no caso dos colectores. Tamén dí que moitas das facturas pendentes de recoñecer veñen do tempo en que o PP gobernou en Redondela. 

~~ 
~~ 
~~ 
~~ 
~~~ 

~~ 
~~ 
~~ 

~ ~~ ~~

~~
~ ~~~ 

~~ ~~
~
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O señor Pérez P rä-r--z e no orzamento se inclua unha partida para a fonnación dos concelleiros 
no arte de falar sen dicir nada, como o señor Bastos. Tamén dí que o PP poderia presentar unha alternativa 
ao orzamento dado que conta con sete concelleiros. 

O señor Bastos Fernández di que lle parece ben o do curso de formacion e que empece polo señor 
Pérez Pardo; que está a esperar a que o concelleiro faga algo para resolver o tema do mercado, do turismo e 

dos temas que él leva. Non se mete coa radio pero dí que o persoal o puxo e o controla o voceiro do BNG. 
Anuncia que vai a votar en contra do orzamento. 

O señor Pazos Docampo dí que non hai nada novo no debate e que o persoal da radio foi contratado 
polo Consello de Administración, non foron designados a dedo. 

A señora Canal Gómez di que o equipo de goberno é o que ten que explica-lo orzamento e non lle 
parece de recibo que o concelleiro de Esquerda Unida pretenda decirlle ao PP o que ten que facer. Dí que 
ese concelleiro ten adicación parcial ao Concello e, dado que cobra, debe traballar e xestionar, cousa que 
non debe facer moi ben, posto que fixo desaparecer o mercado do gando. Refírese tamén á nula 
planificación deportiva que se contén no orzamento; ao estancamento dos servizos sociais; a falla de 
alumeado público e saneamento en moitas parroquias; ao estado das praias; a falla de previsións sobre o 
Auditorio...etc e suliña que a débeda ascende a oito millóns de euros e que non está de acordo coa 
humanización das rúas posto que considera que antes de realizar estas actuacións é preciso estudiar moi 
ben tódolos aspectos aos que pode afectar. 

O señor González Iglesias di que bota en falta un exame do orzamento dende a oposición, pois lle 
parece escandaloso que dun presuposto de 18 millóns de euros se destaquen estas cousas. Non entende 
como ao PP non lle vale a humanización das rúas en Redondela e en Vigo, sí e di que a señora Canal di 
barbaridades, dado que se equivoca por exemplo ao calcular a débeda e non ten en conta que ao final de 
ano ésta será a mesma que a actual. Insiste tamén en que moitas facturas por recoñecer veñen da etapa do 
PP en Redondela. Detaia máis polo miudo os investimentos que se preven en materia deportiva, servicios 
sociais, etc., para afirmar que o grupo do PP toca de oído. Destaca que haberá un investimento 
importante en materia de saneamento e lle extrana que a voceira do PP ainda non se percatara de que o 
Auditorio non é unha obra do Concello. 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

A 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno acorda por maioría dos seus membros presentes, 
sendo doce votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 3 do BNG, e l de EU-IU), e oito votos en contra (6 do PP e 
2 de RA), aprobar dictame da Comisión de Economia, Facenda e Patrimonio, nos antecedentes transcrito.- 

5.- CORRECCIÓN DE ERRORES NO DOCUMENTO DAS NORMAS SUBSIDIARIAS 
DE PLAN EAMENTO DE AMBITO MUNICIPAL DE REDONDELA.- 

ANTECEDENTES.- 

Proposta da Comisión Informativa de Urbanismo de data 26 de xuño de 2006, que transcrita dí: 

"ANTECEDENTES 

Con data 6 de novembro de 1987 aprobaronse definitivamente, por acordo da Comisión Provincial de 
Urbanismo, as Nonnas Subsidiarias de Planeamento de Ambito Municipal de Redondela, téndose 
publicadas no Boletín Oficial da Provincia n° 85 de 14 de abril de 1988. 

A documentación grafiada realizouse sobre cartografia a esc l:5000, e para os planos de detalle, a esc. 
122000, sobre plano parcelario do lnstituto Xeográfico e Catastral. 

No transcurso da vixencia das devanditas Normas teñense observado reiterados erros nas parcelas 
grafiadas, contradiccións entre os planos a escala 125000 e l:2000, erros de calificación por mal grafiado 
das bases, ou ben contradiccíóns entre a realidade e a documentación das normas.



Na súa virtude, e a vista dos expedientes promovidos polos particulares que logo se citan e dos informes 
técnicos e do técnico de administración xeral adscrito a urbanismo, favorables, obrantes nos respectivos 
expedientes, a comisión informativa de urbanismo, en votación ordinaria e por mayoría dos seus membros 
presentes, sendo 6 votos a favor e 4 abstencións ( 3 do PP e l de RA), estimou oportuno dictaminalos 
favorablemente e en consecuencia propoñer ó Concello Pleno a corrección dos seguintes erros no documento 
das Nonnas Subsidiarias de Planeamento de Ámbito Municipal de Redondela. 

l) MODIFICACIÓN DO PARCELARIO 
l.l).- PROPOSTA 
Proponse a corrección dos erros detectados no grafiado dos planos a escala l:2000 sinalados e xustificados 
polos propietarios afectados. 

l.2).- XUSTIFICACIÓN DA PROPOSTA 
O artigo 105.2) da Lei 30/1992, de 26 de novembro, modificada pola Lei 4/1999, di “As administracións 
públicas poderán, asi mesmo, rectificar en calquera moomento, de oficio ou a instacia dos interesados, os erros 
materiais, de feito ou aritrnéticos existentes nos seus actos", e por outra banda na Normativa e Ordenanzas das Normas Subsidiarias de Planeamento de Ambito Municipal, no seu artigo 11.3 establecese: si se deran 
contradiccións entre o plano e a realidade prevalecerá esta última. Polo tanto procede a modificación do plano 
parcelario recollendo a realidade existente. 

l.3).- CONXUNTO DE PARCELAS QUE SE PROPÓN MODIFICAR 
- D'. María Castro Bastos, parcela situada en A Igrexa , Cabeiro, por contradición entre o grafado no plano P- 
16 a escala l:2000 e a realidade, de acordo coa documentación adxunta na que figura incorporado plano 
parcelario P-16 actual e modificado e plano de deslinde asinados polo delineante D. Francisco Soto Muiños, visado con data 11.03.2005 e demais documentación obrante no expediente 
- D. Luis Otero Martinez, parcela situada en Subida a Parada, Chapela, por contradición entre o grafado no plano P-l a escala l:2000 e a realidade, de acordo coa documentación adxunta na que figura incorporado plano parcelario P-l actual e modificado e plano de deslinde e certificación asinados polo enxeñeiro técnico D. Ramón Rodriguez Ferreiros, visado con data l.12.2005 e demais documentación obrante no expediente na que consta escritura de propiedade , na que indica que a referida parcela se atopa rexistrada e coincide coa descrición existente no catastro 

- D' María Rodríguez Alvarez, parcela situada en Padrón, Saxarnonde, por contradicción entre o gmfado no plano P-20 a escala l:2000 e a realidade, de acordo coa documentación axunta na que figura incorporado plano parcelario P-20 actual e modificado e plano de deslinde asinados pola delineante D‘ María Isabel Iglesias García, visado con data 30.09.05 e demais documentación obrante no expediente." 

VOTACIÓN E ACORDO.- 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno acorda por unanimidade dos seus membros presentes, sendo vinte votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 do BNG, 2 de RA e 1 de EU-IU), aprobar a Proposta da Comisión Infonnativa de Urbanismo, nos antecedentes transcrita.- 

6.- ACTIVIDADE DE CONTROL DO PLENO: 

6.1.- DAR CONTA DE RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA E CONCELLEIROS DELEGADOS.-



i 
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O Concello Pleno clase por enterado do contido das Resolucións da Alcaldía e dos Concelleiros 
Delegados dende o día 20 de maio ó 23 de xuño de 2006.- 

6.2.- MOCIÓNS.- 

6.2.l.- ADHESIÓN Á PRQPOSTA D0 "FONDO GALEGO DE COOPERACIÓN E 
SOLIDARIEDADE, ORIENTADA A CONTRIBUIR Ó DESENVOLVEMENTO DOS PAÍSES D0 
TERCEIRO MUNDO E Ó CUMPRIMENTO DOS OBXECTIVOS DO MILENIO APROBADOS NA 
ASAMBLEA XERAL DE NACIÓNS UNIDAS N0 ANO 2000.- 

ANTECEDENTES.- 

Manifesto do Fondo Galego de Cooperación e Solidariedade, respecto a contribuir dende o noso 
propio ámbito ó desenvolvemento dos países do Terceiro Mundo, e ó cumprimento dos Obxectivos do Milenio 
aprobados na Asamblea Xeral de Nacións Unidas no ano 2000, que transcrito dí: 

"Reducir á metade a proporción de poboación que vive en situación de extrema pobreza de aquí a 
2015; asegurar a educación primaria universal; deter a propagación da SIDA e outras enfennidades non hai 
un entre os oito obxectivos do Milenio que poida dicirse que non constitúe unha prioridade para a humanidade. 
Por iso, non se trata xa de clamar a xustiza duns obxectivos que todo o mundo aplaude, pero si de denunciar, 
alto e claro, que no primeiro lustro deste empeño, a realización dos Obxectivos do Milenio camiña a paso 
frouxo e oscilante, e se as cousas seguen así, en 2015, a maioría dos Estados comprometidos con este nobre 
propósito, darannos, unha vez máis, outra decepción. 

Precísase un gran esforzo para dotar a individuos, a familias e economías enteiras das infraestructuras 
de servizos de saúde e de ensino máis elementais. Non se poden satisfacer estes dereitos universais e loitas 
contra a fame sen combinar formación e capacitación coa mellora do acceso aos recursos produtivos, sen a 
mellora das rutas e dos servizos de transporte, sen xestionar adecuadamente e de xeito sostible os recursos 
hidraúlicos e naturais, etc. 

Os obxectivos do Milenio son iso, un ambicioso conxunto de intervencións e de programas que 
demanda considerables esforzos de numerosos sectores e en múltiples campos. Trátase de obxectivos 
alcanzables cos niveis de desenvolvemento e riqueza que logrou a humanidade e compatibles coa esixencia da 
adopción de estratexias claras de desenvolvemento por parte dos beneficiarios que permitan un investimento 
ben orientado, de forma que máis axuda signifique tamén máis eficacia. Para os países ricos, as sumas da axuda 
(0,54% do PIB en 2015) son irrisorias; pola contra, o seu efecto no conxunto de países pobres pode ser 
amplamente enriquecedor. 

As sociedades civís do norte e do sur teñen un importante papel a cumpir. Nun caso, para reclamar dos 
poderes públicos o cumprimento, en tempo e forma, dos compromisos contraídos, e mesmo involucrándose 
directamente no acompañamento dos procesos de desenvolvemento; noutro, fiscalizando a súa evolución pam 
que os recursos sexan utilizados de maneira que permita a transfonnación anhelada e asegurando o recúo dese 
escepticismo que moitos albergan respecto da posibilidade de eliminar a miseria, mellorar a situación da muller 
ou ampliar as posibilidades educativas desa ampla franxa da humanidade que vive pendurada do planeta. Se 
nos poñemos, é posible. 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, por unanimidade dos seus membros presentes, sendo 
vinte votos a favor (8 do PSdeG-PSOE, 6 do PP, 3 do BNG, 2 de RA e l de EU-IU), acorda: 

Primeiro.- Manifestar a adhesión desta Corporación á iniciativa do FONDO GALEGO DE 
COOPERACIÓN E SOLIDARIEDADE de apoiar e velar polo cumprimento dos obxectivos do Milenio.



Segundo.- Asumir o compromiso de tomar tódalas medidas posibles para apoiar ós Obxectivos de de Desenvolvemento do Milenio de Nacións Unidas, dende o seu ámbito competencial, 

Terceiro.- Impulsar e facilitar as actividades a favor da Declaración do Milenio, que o Fondo Galego 
organice. 

Cuarto.- Impulsar as campañas de difusión dos Obxectivos do Milenio, mediante carteis, folletos 

Quinto.- Notificar os presentes acordos ó Fondo Galego de Cooperación e Solidariedade.- 

6.3.- ROGOS E PREGUNTAS.- 
O concelleiro SR. ALFAYA PAZ, formula as seguintes preguntas: 

l.- Sr. Alcalde, nos pode informar dos motivos do novo retraso no comenzo das obras do novo Auditorio? 

Non lle parece necesario que se faga unha limpeza dos terreos do seu emprazamento, para disfrute dos 
veciños durante os meses do verán? 

Resposta: 

O Sr. Alcalde dille que neste intre se está supervisando o tema e se espera que en datas próximas empece o proceso de adxudicación. Está de acordo en que pode ser positivo facer unha limpeza ainda que 
hai que ter en conta que no lugar vanse realizar movementos de terras por parte de Fenosa para soterrar as 
liñas. 

2.- Sr. Alcalde, ha¡ meses que vostede manifestou ante unha autoridade da Xunta da necesidade de construir un novo ediñcio para o Concello, ofrecendo os terreos para a súa construcción. Non pode concretar onde están eses terreos e se hai algunha resposta concreta por parte da Xunta? 

Ademáis, máis recentemente, nos falou do comenzo das obras para poñer un ascensor no edificio do Concello, xa que son ben visibles as dificultades dalgunhas persoas para poder chegaren ás súas dependencias. Cando darán comenzo as obras? 

Resposta: 

O Sr. Alcalde resposta que non houbo ningún compromiso concreto por parte de nadie e simplemente se falou algo do asunto. De momento está verde posto que hai que buscar ainda os terrenos. En canto ao ascensor, se fixo a petición e estamos á espera dunha resposta. 

3.- Sr. Alcalde, porque tanto retraso en remata-las obras do paseo a carón do río Alvedosa?. Teña en conta que levan máis dun mes paradas. 

Resposta: 

Se pararon as obras por mor das festas da Coca, xa que está prevista a ampliación da ponte, agora estamos detrás da empresa para que as reanude. 

4.- Sr. Alcalde, dende o mes de abril, trala protesta de varias asociacións veciñais pola situación do tráfico na rua San Xoan de Arcal, o goberno local encargou un estudio de viabilidade para a construcción dun



Res 

Resposta: 

No orzamento vai unha partida para merca-los terrenos. Ás veces tamén hai que ser discretos nas 
negociacións. 

Quero face-la seguinte suxestión; que se poñan contenedores "hixiénicos" para que os feirantes 

depositen os plásticos e logo señan recollidos polos traballadores da limpeza, que a bó seguro tamén o 
agredecerán. 

Resposta: 

novo acceso, que sexa alternativa para os veciños de Quintela. Cal é o resultado dese estudio e que 
podemos esperar? 

sta: 

Estase a facer o estudio e, en canto estea listo, lles daremos oporttma información. 

5.- Sr. Alcalde, no Pleno do mes de maio, falounos da negociación para poder facer un novo Pavillón de 
Deportes, co ofrecemento duns terreos para a súa construcción. Podería dicimos onde están eses terreos e 

como vai a negociación?. 

6.- Sr. Alcalde, perante a grave situación de que sigan chegando os plásticos ó río Alvedosa nos días 
da Feira, que se pensa facer para evitalo? 

Hai contenedores pero porase de novo a rede. No fondo o problema fundamental é de educación. 

O señor Alfaya Paz formula tamén os seguintes rogos: 
l.- Pola chegada do verán hai moitas festas no noso Concello. Ocorre moi a miudo, que, nos lugares 

próximos ás festas aparecen os contenedores de lixo ateigados de bolsas que, ás veces, botan cheiro. 

ROGO: se eviten estas situacións, facendo unha recollida axeitada do lixo. 

2.- Á beira da praia de Arealonga, en Chapela, só se pode aparca-los coches nunha das súas beiras. 
Pero, a miúdo, aparecen os coches a ámbalas dúas beiras, producíndose un estreitamento da calzada que impide 
o paso dos coches nas dúas direccións. 

ROGO: Se extreme a vixiancia por parte da Policía Loca, de maneira especial nestes meses nos que 
máis xente vai á praia. 

O rio Alvedosa, que non ten ninguha sinal que indique o seu nome, deberia ter trato máis favorable na 
súa conservación. Agora mesmo, presenta abandono na limpeza das súas beiras; e mesmo dos seus fondos, 
onde aparecen obxectos que, polo seu tempo afundidos, ben poderían ser "dun alto valor arqueolóxico”. 

ROGO: se faga e manteña unha limpeza en condicións axeitadas, e se valore máis o que temos de 
emblemático. Tamén, entendo, habería que estudia-la colocación dunha pequena presa para manter sempre un 
nivel determinado de auga. 

No noso Concello bótanse en falla uns paneis, grandes e atractivos, que poidan ser reclamo para o 
turismo. Temos lugares que ofrecer, aínda que mal coidados e comunicados, e habería que dalos a coñecer: Illa 
de San Simón, a Peneda. O camiño das augas, o Monte de Cedeira. 
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ROGO: se poñan eses panis canto antes, mellor se é antes do verán, polo aquel do turista que nos 
visita. 

A concelleíra, SRA. CANAL GÓMEZ, pregunta ao Alcalde polas xestións que ten realizado en 
relación á supresión da peaxe de Rande, respostándolle o Alcalde que lle contestará no próximo pleno. 

E, non habendo máis asuntos que tratar, pola Presidencia dase por rematada a presente sesión, sendo 
as vintedúas horas e dez minutos da data fixada no encabezamento, en proba de todo o que, se extende a 
presente acta, que se inscribiu no Libro dende a volta do folio núm. 115 do Papel Timbrado da Comunidade 
Autónoma de Galicia, Serie A n° 1177975 ata a volta do folio núm. 121, Serie A n° 1177981, de todo o que, 
como Secretaria, DOU FE.- 

O AL DE A SEC TA A XERAL 
Ú/z í, 

XAIME REI BARREIRO ANA GO Ñ O G 

SESIÓN EXTRAORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO DO CONCELLO O DÍA 14 - 

XULLO - 2006 
ORDE DO DIA 

ASUNTO ÚNICO.- PROPOSTA DE NOMEAMENTO DE VOGAL NO CONSELLO ADMINISTRACIÓN DA AUTORIDADE PORTUARIA DE VIGO E A SUA RIA. EN REPRESENTACION DO CONCELLO DE REDONDELA.- 

Na Casa do Concello de Redondela, sendo as nove horas e un minuto do día catorce de xullo de dous 
mil seis, baixo a Presidencia do Sr. Alcalde, D. XAIME REI BARREIRO e a asistencia dos/as Sres/as 
Concelleiros/as: D. EDUARDO JOSÉ REGUERA OCAMPO, D. EMILIO GONZÁLEZ IGLESIAS, D'. LAURA LAGO ALLER, D’. MÓNICA CARREIRA COUÑAGO, MARIA ALBINA REBOREDO SURIS, D. CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, D‘. FRANCISCA CANAL GÓMEZ, D. FERMÍN ALFAYA PAZ, D. ANTÓN DÍAZ MOURELLE, D‘. M' DEL CARMEN AMOEDO DASILVA, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, D. ALEJANDRO BASTOS FERNÁNDEZ, D’. HERMINDA QUELLE FERNÁNDEZ, e D. MANUEL PÉREZ PARDO, tamén 
asistiu o Sr. Interventor Xeral do Concello D. MODESTO SOLLA SANZ, actuando como Secretario, o 
Secretario Acctal., D. BERNARDO SOTO LÓPEZ, constitúese o Pleno do Concello, en sesión extraordinaria, 
conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do Día. 

Non asisten, os/as Sres./as Concelleiros/as D’. CECILIA PÉREZ ORXE, D‘. PURIFICACIÓN SERRANO CAVIEDES, D. RODOLFO PATO GARCIA e D. JUAN TIZON CABALEIRO. 

A Presidencia declara aberta a sesión, en primeira convocatoria, procedéndose a trata-lo único 
punto da Orde do Día.- 

ASUNTO ÚNICO.- PROPOSTA DE NOMEAMENTO DE VOGAL NO CONSELLO DE ADMINISTRACIÓN DA AUTORIDADE PORTUARIA DE VIGO E A SÚA RIA. LII! ¡{PRESENTACION D0 CONCELLO DE REDONDELA.-


